



PEJABAT KESIHATAN DAERAH KOTA SETAR

KENYATAAN SEBUT HARGA

1. Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan, Sijil Kewangan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MOF) dan Sijil Taraf Bumiputera yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) membuat tawaran bagi kerja berikut:-

Nombor Sebut Harga	Butir-Butir Tawaran	Kod Bidang	Pendaftaran /Taklimat/ Lawatan Tapak	Tarikh Tutup Sebutharga
PKDKS(S): 15/2025	Kerja-Kerja Naik Taraf ,Pembaikan Bangunan Dan Infrastruktur Serta Lain-Lain Kerja Yang Berkaitan Di Klinik Kesihatan Simpang Kuala	Berdaftar dengan CIDB , Gred : G3 (Berdaftar Dalam Negeri Kedah Sahaja) Kategori :B/CE Pengkhususan : B04/B28/CE21	Tarikh: 17.04.2025 (Khamis) Tempat : Klinik Kesihatan Simpang Kuala. Pendaftaran : 9.30 pagi hingga 10.00 pagi Taklimat: 10.00 pagi	24.04.2025 (Khamis) Sebelum jam 12.00 Tengahari (Dokumen yang dihantar lewat tidak akan dipertimbangkan)
Dokumen sebutharga boleh diperolehi Di Bahagian Pentadbiran Pejabat Kesihatan Daerah Kota Setar selepas lawatan tapak selesai				

2. Kontraktor diwajibkan menghadiri lawatan tapak dan **wakil tidak dibenarkan** menghadiri taklimat projek pada tarikh tersebut. Dokumen sebutharga tidak di beri sekiranya kontraktor gagal dan lewat menghadiri lawatan tapak dan taklimat projek

3. Kontraktor diwajibkan mengemukakan Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil pendawaian elektrik yang berdaftar dengan Suruhanjaya Tenaga dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) yang asal masih sah laku tempohnya dan Kad Pengenalan semasa Pendaftaran Lawatan Tapak. Salinan sijil tidak akan dilayan kecuali salinan sijil-sijil yang telah disahkan oleh Pegawai dari pejabat yang mengeluarkannya sahaja.

4. Dokumen yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat berlakri dan ditulis No. Sebutharga serta tajuk Sebutharga ditulis dibahagian atas sebelah kiri dan dimasukkan dalam:-

Peti Sebutharga

PEJABAT KESIHATAN DAERAH KOTA SETAR KEDAH DARUL AMAN


DR. SHAREH AZIZAN BIN SHAREH ALI
No. MPM: 36369, No. NSR: 131281
Pakar Perubatan Perunding (Kesihatan Awam)
Pegawai Kesihatan Daerah
Pejabat Kesihatan Daerah Kota Setar



Tarikh Iklan : 10.04.2025